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XIX Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 25 stycznia 2016 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1200,                               

a zakończono o godz. 1345.  

   

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia XIX Sesji. Serdecznie powitał 

wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi  

quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje                

i uchwały. Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską. 

  

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XIX  Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby ktoś 

zabrać głos.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński wystąpił o wprowadzenie do porządku obrad  punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie:  

-zmian w wieloletniej  prognozie finansowej Miasta Iławy na lata 2016-29 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały                     

w sprawie  zmian w wieloletniej  prognozie finansowej Miasta Iławy na lata 2016-29 został 

przyjęty pozytywnie  jednogłośnie  

 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański poddał pod głosowanie porządek obrad XIX sesji 

uwzględniający przegłosowane zmiany; porządek został przyjęty pozytywnie jednogłośnie w 
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następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołów z XVII i XVIII Sesji  

4. Sprawozdanie stowarzyszeń z wydatkowania pieniędzy otrzymanych z budżetu miasta 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:                                                                                                                                                

a) zmian w wieloletniej  prognozie finansowej Miasta Iławy na lata 2016-29 

b) zmian w budżecie miasta na 2016 rok 

c) udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na funkcjonowanie 

biura w Brukseli 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na na realizację zadania publicznego               

o charakterze ponadgminnym, polegającego na działalności wspomagającej technicznie, 

szkoleniowo, informacyjnie organizacje pozarządowe oraz inne podmioty wymienione w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego                              

i o wolontariacie, określonego w art. 4 ust. 1 pkt 33 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie młodzieżowej orkiestry 

dętej 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na szkolenie dzieci i młodzieży                     

w zakresie żeglarstwa 

g) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Jeziorak” 

h) przyjęcia programu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława na lata 2016-2018 

i) podwyższenia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Spółka z o.o. w 

Iławie 

j) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

k) nabycia nieruchomości położonych w Iławie przy ul. Piotra Skargi 

l) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Chodkiewicza 
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m) upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia porozumienia z Iławskimi Wodociągami 

Sp. z o.o. dotyczącego wspólnej realizacji inwestycji związanych z poprawą efektywności 

gospodarki wodno-ściekowej na obszarze aglomeracji Iława przewidzianych do 

współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-

2020. 

n) ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym przedszkolom, innym formom 

wychowania przedszkolnego, szkołom, prowadzonym na terenie Gminy Miejskiej Iława oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania 

o) określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Iława, ich punktowania oraz 

dokumentowania 

p) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych oraz do klas pierwszych publicznych gimnazjów, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Iława, ich punktowania oraz 

dokumentowania, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły 

q) nadania nazwy ulicy w mieście Iława 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

9. Wnioski mieszkańców Iławy 

10. Komunikaty i oświadczenia 

11. Zamknięcie obrad  XIX  Sesji 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XVII i XVIII Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie 

Informacji Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokoły 

z XVII I XVIII Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych 
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uwag do powyższych protokołów, w związku z czym protokoły uważa się  za przyjęte.  

 

Ad.4. Sprawozdanie stowarzyszeń z wydatkowania pieniędzy otrzymanych z budżetu miasta 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że radni otrzymali materiał w wersji 

pisemnej, ponadto był omawiany i opiniowany na posiedzeniach komisji  poprzedzających sesję 

przez Inspektora Wojciecha Jankowskiego. 

OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 
Komisja 

Problematyki 
Społecznej  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego 

Budżetu i 
Finansów 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

turystyki  

Sprawozdanie stowarzyszeń z 
wydatkowania pieniędzy 
otrzymanych z budżetu miasta 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania sprawozdania 

stowarzyszeń z wydatkowania pieniędzy otrzymanych z budżetu miasta została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie 

Sprawozdanie stowarzyszeń z wydatkowania pieniędzy otrzymanych z budżetu miasta 

 stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2016-29 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę, ponadto przedłożono 

przed sesją radnym pisemne uzasadnienie. W związku z realizacją programu „Poprawa 

efektywności gospodarki wodno-ściekowej na terenie aglomeracji Iława” i koniecznością 

złożenia do dnia 29 stycznia wniosku o dofinansowanie tej inwestycji należy wprowadzić do WPF 

do przedsięwzięć inwestycji o nazwie „uzbrojenie terenów po byłych zakładach przemysłu 



Protokół Nr XIX/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 25 stycznia 2016 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 5 

ziemniaczanego w Iławie z latami realizacji do 2017-18 roku: łączne nakłady na realizacje to 3 

mln 63 tys złotych. W dochodach i wydatkach nie dokonuje się żadnych zmian. W związku z tym 

nadwyżka budżetowa również pozostaje na tym samym poziomie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej miasta na lata 2016-29 

Nie opiniowano Nie opiniowano Nie opiniowano 

 

Zmiana quorum 

- dołączył radny Grzegorz Przytuła  

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych - przy 18 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2016-29 

 

Uchwała Nr XIX/173/16 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta 

na lata 2016-29 stanowi załącznik  nr  4   do protokołu 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2016 rok 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję. Przedłożyła pisemne uzasadnienie do zmian budżetowych 

uwzględniające zmiany, jakie wprowadzono w okresie od komisji   do czasu sesji. 

  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

zmian w budżecie miasta na 2015 rok 
Pozytywnie bez 

poprawek 
Pozytywnie bez 

poprawek  
Pozytywnie 

bez poprawek 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali : 

Radna Ewa Jackowska zapytała o koszt spotu reklamowego promującego Iławę. 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska odpowiedziała, że nie zapłacono jeszcze żadnych środków, 

ale prawdopodobnie około 20 tys.  

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18  głosach za podjęła uchwałę  w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2016 rok 

Uchwała XIX/154/16  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2016 rok 

stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu                                  

na funkcjonowanie biura w Brukseli 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję oraz przedłożono pisemne uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 

udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Warmińsko-
Mazurskiemu na funkcjonowanie 
biura w Brukseli 

 

pozytywnie 
jednogłośnie  

pozytywnie 
przy 1 głosie 

przeciwny 

pozytywnie 
jednogłośnie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17 głosach ,,za” i 1 przeciwnym podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu na funkcjonowanie biura w Brukseli 

 

Uchwała XIX/175/16  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu na funkcjonowanie biura w Brukseli 

 stanowi załącznik nr  6   do protokołu 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania publicznego o 

charakterze ponadgminnym, określonego w art. 4 ust. 1 pkt 33 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie 

 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję oraz przedłożono pisemne uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Iławskiemu na na realizację 
zadania publicznego o charakterze 
ponadgminnym, określonego w art. 4 
ust. 1 pkt 33 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie 
 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania publicznego                    

o charakterze ponadgminnym, określonego w art. 4 ust. 1 pkt 33 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie 

 

Uchwała XIX/176/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na 

realizację zadania publicznego o charakterze ponadgminnym, określonego w art. 4 ust. 1 pkt 33 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie młodzieżowej 

orkiestry dętej 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję oraz przedłożono pisemne uzasadnienie.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie 
młodzieżowej orkiestry dętej 
 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie młodzieżowej orkiestry 

dętej 
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Uchwała XIX/177/16  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na 

utrzymanie młodzieżowej orkiestry dętej stanowi załącznik nr  8   do protokołu 

 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na szkolenie dzieci i młodzieży w 

zakresie żeglarstwa 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję oraz przedłożyła pisemne uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Iławskiemu na szkolenie 
dzieci i młodzieży w zakresie żeglarstwa 
 
 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na szkolenie dzieci i młodzieży w zakresie 

żeglarstwa 

Uchwała XIX/178/15  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na 

szkolenie dzieci i młodzieży w zakresie żeglarstwa stanowi załącznik nr   9   do protokołu 

 
g) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Jeziorak” 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję oraz przedłożyła pisemne uzasadnienie  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

udzielenia pomocy finansowej 
Związkowi Gmin „Jeziorak” 
 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Jeziorak” 

 

Uchwała XVIII/179/16  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Jeziorak” 

stanowi załącznik nr 10   do protokołu 

 

h) przyjęcia programu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława na lata 2016-2018 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiłaDyrektor Mops Irena 

Kasprzycka , ponadto zawiera uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

 
przyjęcia programu wspierania rodziny 

w Gminie Miejskiej Iława na lata 2016-

2018 

 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława na lata 2016-2018 

 

Uchwała XIX/180/16  w sprawie przyjęcia programu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej 

Iława na lata 2016-2018 stanowi załącznik nr  11   do protokołu  

 

i) podwyższenia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Spółka z o.o. w 

Iławie 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski, ponadto zawiera uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

podwyższenia kapitału zakładowego 

spółki Zakład Komunikacji Miejskiej 

Spółka z o.o. w Iławie 

 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18  głosach za podjęła uchwałę sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Spółka z o.o. w Iławie 

 

Uchwała XIX/181/16  w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji 

Miejskiej Spółka z o.o. w Iławie stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
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j) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski, ponadto zawiera uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

dzierżawy nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Miejskiej Iława 

 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 
pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę sprawie dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

 

Uchwała XIX/182/16  w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława  stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

k) nabycia nieruchomości położonych w Iławie przy ul. Piotra Skargi 

 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski, ponadto zawiera uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
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  o, Budżetu i 
Finansów 

 

nabycia nieruchomości położonych w 

Iławie przy ul. Piotra Skargi 

 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali : 

Radna Ewa Jackowska zapytała, czy można teraz określić za ile ta droga zostanie nabyta. 

Kierownik Wydz. GMK Wiesław Pieńczewski  powiedział, że były prowadzone rozmowy                    

z prezesem ale na razie nie ustalono czy spółdzielnia przekaże drogę nieodpłatnie czy za opłatą.  

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska zapytała, dlaczego raptem chcemy kupić                   

tę drogę; jeśli będzie jakiś inwestor to niech on sobie kupi drogę jak będzie mu potrzebna.  

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała że na ten moment nie ma drogi 

publicznej która byłaby dojazdem do tej działki, a miasto nie może sprzedać działki która nie ma 

dojazdu, jest to obowiązek ustawowy, działka po kotłowni jest własnością miasta 

przygotowywaną do sprzedaży.  

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę sprawie nabycia 

nieruchomości położonych w Iławie przy ul. Piotra Skargi 

 

Uchwała XIX/183/15  w sprawie nabycia nieruchomości położonych w Iławie przy ul. Piotra 

Skargi stanowi załącznik nr14  do protokołu 

 

 
l) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Chodkiewicza 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski, ponadto zawiera uzasadnienie.  
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Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ul. Chodkiewicza 

 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie zbycia 

prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Chodkiewicza 

 

Uchwała XIX/184/16  w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Chodkiewicza stanowi załącznik nr 15  do protokołu 

 

m)  upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia porozumienia z Iławskimi 

Wodociągami Sp. z o.o. dotyczącego wspólnej realizacji inwestycji związanych z poprawą 

efektywności gospodarki wodno-ściekowej na obszarze aglomeracji Iława przewidzianych do 

współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020. 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiła Zastępca Burmistrza 

Mariola Zdrojewska , ponadto zawiera uzasadnienie.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 
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Finansów 
 

upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy 
do zawarcia porozumienia z Iławskimi 
Wodociągami Sp. z o.o. dotyczącego 
wspólnej realizacji inwestycji związanych 
z poprawą efektywności gospodarki 
wodno-ściekowej na obszarze 
aglomeracji Iława przewidzianych do 
współfinansowania w ramach Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i 
Środowisko 2014-2020. 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia porozumienia z Iławskimi Wodociągami Sp.       

z o.o. dotyczącego wspólnej realizacji inwestycji związanych z poprawą efektywności gospodarki 

wodno-ściekowej na obszarze aglomeracji Iława przewidzianych do współfinansowania                        

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020. 

 

Uchwała XIX/185/16  w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia 

porozumienia z Iławskimi Wodociągami Sp. z o.o. dotyczącego wspólnej realizacji inwestycji 

związanych z poprawą efektywności gospodarki wodno-ściekowej na obszarze aglomeracji Iława 

przewidzianych do współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 

Środowisko 2014-2020 stanowi załącznik nr  16 do protokołu 

 

n) ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym przedszkolom, 

innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, prowadzonym na terenie 

Gminy Miejskiej Iława oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystywania 
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Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiła Dyrektor MZOSiP 

Renata Kamińska, ponadto zawiera uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

ustalania trybu udzielania i rozliczania 
dotacji niepublicznym przedszkolom, 
innym formom wychowania 
przedszkolnego, szkołom, prowadzonym 
na terenie Gminy Miejskiej Iława oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
ich pobrania i wykorzystywania 
 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych  – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym przedszkolom, innym formom 

wychowania przedszkolnego, szkołom, prowadzonym na terenie Gminy Miejskiej Iława oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania 

 

Uchwała XIX/186/16  w sprawie planów pracy Komisji na 2016 rok 

 w sprawie stanowi załącznik nr  17   do protokołu 

 

o) określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Iława, ich 

punktowania oraz dokumentowania 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiła Dyrektor MZOSiP 

Renata Kamińska, ponadto zawiera uzasadnienie.  
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Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

określenia kryteriów drugiego etapu 
postępowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli publicznych prowadzonych 
przez Gminę Miejską Iława, ich 
punktowania oraz dokumentowania 
 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych 

prowadzonych przez Gminę Miejską Iława, ich punktowania oraz dokumentowania 

 

Uchwała XIX/187/16  w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Iława, ich 

punktowania oraz dokumentowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

 

p) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych oraz do klas pierwszych 

publicznych gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska 

Iława, ich punktowania oraz dokumentowania, dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem szkoły 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiła Dyrektor MZOSiP 

Renata Kamińska, ponadto zawiera uzasadnienie.  
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Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

określenia kryteriów obowiązujących w 
postępowaniu rekrutacyjnym do klas 
pierwszych publicznych szkół 
podstawowych oraz do klas pierwszych 
publicznych gimnazjów, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina 
Miejska Iława, ich punktowania oraz 
dokumentowania, dla kandydatów 
zamieszkałych poza obwodem szkoły 
 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych oraz do klas pierwszych publicznych gimnazjów, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miejska Iława, ich punktowania oraz dokumentowania, dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły 

 

Uchwała XIX/188/16  w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych oraz do klas pierwszych 

publicznych gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Iława, ich 

punktowania oraz dokumentowania, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

q) nadania nazwy ulicy w mieście Iława 
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Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydziału 

GMK Wiesław Pieńczewski , ponadto zawiera uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

nadania nazwy ulicy w mieście Iława 

 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie nadania 

nazwy ulicy w mieście Iława 

Uchwała XIX/189/15  w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Iława 

 stanowi załącznik nr 20  do protokołu 

 

Ad 6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) do 

Statutu Miasta Iławy, Burmistrz przedłożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności : 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy wzięli 

udział między innymi w: 

• Spotkaniu Wigilijnym Miejskiej Biblioteki Publicznej 

• Radzie Seniorów 

• Spotkaniu Wigilijnym Iławskich Wodociągów 

• Spotkaniu Opłatkowym Stowarzyszenia Uniwersytetu III Wieku 

• spotkaniu w sprawie możliwości pozyskiwania pieniędzy przez OIOF w Ostródzie 

oraz w Olsztynie z Urzędzie Marszałkowskim 
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• Uroczystości Złote Gody w Kinoteatrze „Pasja” 

• spotkaniu z Dariuszem Ziółkowskim w sprawie przyszłości Stowarzyszenia 

Rowerowego 

• Kolacji Wigilijnej Firmy MM „Szynaka-Living” Sp. Z o.o. 

• spotkaniu z Markiem Słocińskim dot. aktualnej kondycji Iławskiej Izby Gospodarczej 

• Spotkaniu Wigilijnym Służb Mundurowych Miasta Iławy 

• Zgromadzeniu Związku Gmin „Jeziorak” 

• podpisaniu aktu na nabycie gruntu przez Warmińsko-Mazurską Specjalną Strefę 

Ekonomiczną 

• wizycie u Krzysztofa Konerta, Komendanta Powiatowej Policji w Iławie w sprawie 

monitoringu w mieście 

• spotkaniu z mieszkańcami ul. Mieszka 1 dot. dalszych prac inwestycyjnych w tym 

rejonie 

• Koncercie Noworocznym „Operetkowe Duety Miłosne” w Hali Widowiskowo-

Sportowej 

• spotkaniu z Janem Kamińskim dot. podsumowania roku Iławskich Ogrodów 

Działkowych i dalsza współpraca 

• spotkaniu z Romanem Żuralskim w sprawie absorpcji środków europejskich na rzecz 

profilaktyki wśród mieszkańców 

• spotkaniu z Waldemarem Szeja z Klubu Strzeleckiego w sprawie dalszego rozwoju 

dyscypliny sportowej 

• Spotkaniu Noworocznym Gminy Iława 

• uroczystej zbiórce z okazji zdania obowiązków Komendanta Powiatowego Policji w 

Iławie, Krzysztofa Konerta 

 

Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 
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1. W dn. 9.12.2015 r. odebrano dokumentację budowlaną dotyczącą budowy drogi łączącej 

ulicę Gdańską z ul. Wiejską – zgodnie z umową PIM.042.15.3.2015 z 9.09.2015r. zawartą 

z firmą DROMOS. W końca lutego br. zostaną opracowane projekty wykonawcze, 

przedmiary  i kosztorysy oraz Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót 

budowlanych. 

2. W dn. 11.12.2015 r.  odebrano dokumentację  budowlaną  dla uzbrojenia terenów po 

byłych zakładach Przemysłu Ziemniaczanego w Iławie (branża drogowa oraz branża 

sanitarna). Zgodnie z zawartą umową PIM.042.15.1.2015 z dnia 14.04.2015r. z firmą 

CLIMADER z/s    w Nowej Wsi k/Iławy, do końca lutego br. zostaną opracowane projekty 

wykonawcze, przedmiary robót, kosztorysy oraz STWiORB.  

3. W dn. 15.12.2015 r., na podstawie zawartej umowy Nr PIM.042.19.3.2015 z dnia 

7.10.2015r.  z firmą APA CAD z/s w Warszawie, dotyczącej wykonania studium 

możliwości wykonania ciągu pieszego wraz z zagospodarowaniem cypla na Strefę Małego 

Iławianina, odebrano następujące opracowania:  

• Inwentaryzację i analizę krajobrazu; 

• Analizę otoczenia urbanistycznego i dostępności komunikacyjnej; 

• Wstępną wariantową koncepcję ideową i programowo-przestrzenną 

• Dokumentację badań geotechnicznych podłoża gruntowego 

Zadanie realizowane jest jako cześć większego przedsięwzięcia pod nazwą: Ochrona                    

i efektywne wykorzystanie potencjału rzeki Iławki i terenów przybrzeżnych w Iławie. 

4. W dn. 15.12.2015 r., na podstawie zawartej umowy Nr PIM.042.19.4.2015 z dnia 

7.10.2015 r. z firmą APA CAD z/s w Warszawie, dotyczącej wykonania dokumentacji 
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projektowej  na zagospodarowanie brzegów rzeki Iławki, odebrano następujące 

opracowania:  

• Inwentaryzację i analizę krajobrazu; 

• Analizę otoczenia urbanistycznego i dostępności komunikacyjnej; 

• Wstępną wariantową koncepcję ideową i programowo-przestrzenną 

Zgodnie z umową do końca czerwca 2016 r. będą gotowe projekty budowlane,                            

a do 14.08.2016 r. – projekty wykonawcze, przedmiary, kosztorysy, specyfikacje 

techniczne.  Zadanie realizowane jest jako cześć większego przedsięwzięcia pod nazwą: 

Ochrona i efektywne wykorzystanie potencjału rzeki Iławki i terenów przybrzeżnych w 

Iławie. 

5. W dn. 18.12.2015 r., zgodnie z umową PIM.7013.38.2015, odebrano koncepcję 

zagospodarowania lokalnego centrum rekreacji i aktywności fizycznej przy ul. 1 Maja w 

Iławie. Koncepcję wykonała Autorska Pracownia Architektury CAD Sp. z o.o. z Warszawy. 

6. W dn. 22.12.2015 r. złożono wniosek o wydanie pozwolenia na budowę sieci wodno-

kanalizacyjnej na terenach po ZPZ. 

7. W dn. 22.12.2015 r. odebrano pierwsze prace budowlane dotyczące przebudowy plaży 

miejskiej przy ul. Kajki w Iławie wykonywanych przez firmę SPOMER z Iławy na podstawie 

zawartej umowy Nr PIM.7013.8.11.2015 z dnia 13.11.2015 r. W ramach tych prac 

wykonano: roboty rozbiórkowe balustrad, murków oporowych i części podestów, roboty 

ziemne, wycinkę        i zabezpieczenie drzew i krzewów. Umowny termin zakończenia 

robót upływa z dniem 1.06.2016 r. 
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8. W dn. 07.01.2016 r. ogłoszony został przetarg na budowę kolejnego odcinka ulicy 

Mieszka I wraz z budową kanalizacji deszczowej oraz oświetlenia. Termin składania ofert 

został wyznaczony na 22.01.2016 r.  

9. Na dzień 08.01.2016 r. wyznaczony został termin na składanie ofert na wykonanie 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania oraz na  sporządzenie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy. Wpłynęły dwie 

oferty, trwa procedura wyłaniania Wykonawcy ww. opracowań.  

10. Na dzień 11.01.2016 r. wyznaczony został termin na składanie ofert na wykonanie 

inwentaryzacji wielobranżowej budynków użyteczności publicznej (gimnazja, szkoły 

podstawowe, przedszkola, MOPS, Osiedlowy Dom Kultury, Dom Weterana). Wpłynęło                   

13 ofert, trwa procedura wyboru Wykonawcy ww. opracowań. 

Stanowisko ds. Pozyskiwania Funduszy Unijnych 

 

1. W dn.11.01.2016 r. odbyło się robocze spotkanie z Zastępcą Burmistrza, Ewą Junkier oraz 

Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli, Renatą Kamińską, w celu 

omówienia planów pozyskania wsparcia zewnętrznego na działania związane z 

doposażeniem gimnazjów, szkół i przedszkoli oraz na finansowanie dodatkowych form 

aktywności w tych placówkach; ustalono przedsięwzięcia priorytetowe 

2. W dn.12.01.2016 r. odbyło się spotkanie, na którym przedyskutowano możliwości aplikowania 

Miasta o granty w ramach programu Europa dla Obywateli z udziałem Dyrektor Iławskiego 

Centrum Kultury, Ewy Wiśniewskiej oraz Kierownikiem Wydziału Komunikacji Społecznej, Piotra 

Ambroziaka. 

Iławskie Centrum Kultury 
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1. W dn. 17 .12.2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbyła się Wieczornica Bożonarodzeniowa, podczas 

której wystąpili uczniowie Państwowej Szkoły Muzycznej. W imprezie uczestniczyło 200 osób.  

2. W dn. 18.12.2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbyła się uroczystość „ Złote Gody” -  Jubileusz  50 

rocznicy par małżeńskich . Wystąpił zespół „BIL”. W uroczystości uczestniczyło 150 osób.  

3. W dn. 20.12.2015 r. na placu przed Kościołem p.w. Przemienienia Pańskiego w Iławie, 

odbyły się JASEŁKA BOŻONARODZENIOWE – plastyczne widowisko plenerowe z dużymi                     

5 metrowymi lalkami animowanymi przez aktorów Teatru Prawdziwego z Wrocławia. 

Jasełka obejrzało 500 osób.  

4. W dn. 31.12.2015 r. w Parku Miejskim w Iławie odbyła się Sylwestrowa Dyskoteka, którą                

o północy uświetnił pokaz sztucznych ogni. W imprezie uczestniczyło 1000 osób. 

5. W dn. 06.01.2016 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się Koncert Kolęd „ Wśród nocnej ciszy”                

w ramach obchodów Jubileuszu 30 – lecia działalności chóru Camerata . Podczas 

koncertu zaprezentowały się następujące chóry: „ Appasjonata”, „ Vivat” oraz „ 

Camerata”. Koncert obejrzało 240 osób. 

W dn. 07.01.2016 r. w Hali Sportowo-Widowiskowej odbył się Koncert Noworoczny, podczas 

którego najpiękniejsze arie operowe i operetkowe wykonała Natalia Rubiś Krzeszowiak               – 

sopran i Krystiana Krzeszowiaka-tenor. Koncert uświetniła Orkiestra im. Johanna Straussa            

z Bydgoszczy pod dyrekcją Marka Czekały. Koncert obejrzało 1000 osób.  

W dn. 10.01.2016 r. odbył się cykl działań  z okazji XXIV Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 

podczas którego zbierano pieniądze na zakup sprzętu medycznego dla oddziałów pediatrycznych i godnej 

opieki ludzi  w podeszłym wieku. W tym dniu w Kinoteatrze „Pasja”  odbyła się aukcja gadżetów WOŚP 

oraz prac przekazanych przez iławskich twórców. Sztab WOŚP przy Iławskim Centrum Kultury zebrał i  

wpłacił na konto Fundacji kwotę 43 924, 10 zł. We wszystkich działaniach uczestniczyło ok. 1000 osób.  

Iławskie Wodociągi 

Inwestycje Spółki Iławskie Wodociągi: 

1. Zakup samochodu specjalnego do czyszczenia kanalizacji sanitarnej z odzyskiem wody 

Samochód specjalny firmy KAISER na podwoziu MAN. Pojazd pracuje na wodzie 

technologicznej, czyli odzyskanej ze ścieków, więc czyszcząc kanalizację nie powoduje  
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zwiększenia ilości ścieków i zużycia czystej wody, ponieważ system recyklingu pozwala na  

zatrzymanie w jednej komorze samych osadów ściekowych a w drugiej gromadzenie 

podczyszczonej wody na potrzeby czyszczenia rurociągów. 

2. Zakup trzeciego agregatu kogeneracyjnego do produkcji energii elektrycznej i cieplnej na 

oczyszczalni ścieków w Dziarnach 

Agregat kogeneracyjny jest trzecim kogeneratorem na oczyszczalni ścieków wykorzystujący 

biogaz ze ścieków do produkcji energii elektrycznej i cieplnej. Jego zastosowanie pozwoli 

ograniczyć koszty eksploatacji oczyszczalni ścieków poprzez uniezależnienie się od zakupu energii 

elektrycznej od zewnętrznych dystrybutorów. Wyprodukowana energia elektryczna 

i cieplna wykorzystywana będzie  na  potrzeby własne.  

 

Iławskie Centrum Turystyki, Sportu i Rekreacji 

1. 16 .12.2015 r. – turniej w ramach rozgrywek Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego 

Miejsce: sala sportowa przy ul. Asnyka 3 B 

2. 19.12.2015 r. – mecz 1/32 Pucharu Polski w Futsalu, mecz Zawbud Iława – AZS 

Uniwersytet Warszawski 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

3. 19.12.2015 r. – mecz w ramach rozgrywek III ligi piłkarzy ręcznych ITR Jeziorak Iława – 

GUKS Bellator Ryjewo 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

4. 20.12.2015 r. – mecze w ramach I i II ligi Iławskiej Ligi Futsalu 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

5. 23.12.2015 r. – turniej w ramach rozgrywek Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego 

Miejsce: sala sportowa przy ul. Asnyka 3 B 

6. 02.01.2016 r. – mecze w ramach I i II ligi Iławskiej Ligi Futsalu 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

7. 03.01.2016 r. – mecze w ramach I i II ligi Iławskiej Ligi Futsalu 



Protokół Nr XIX/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 25 stycznia 2016 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 26 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

8. 07.01.2016 r. – Koncert Noworoczny; impreza współorganizowana (organizator główny: 

ICK) 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

9. 13.01.2016 r. – turniej w ramach rozgrywek Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego 

Miejsce: sala sportowa przy ul. Asnyka 3 B 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

W dn. 17.12.2015 r. odbyło się uroczyste spotkanie opłatkowe  dla podopiecznych Świetlicy 

Środowiskowej MOPSIK, uczestników Młodzieżowego Klubu Integracji Społecznej w Iławie oraz 

zaproszonych gości. Na spotkanie opłatkowe przygotowano potrawy wigilijne, które smakowały 

wszystkim uczestnikom. Podczas spotkania dzieci i młodzież zaprezentowały "Jasełka" 

przygotowane przez wychowawców świetlicy. Po spożyciu kolacji wszyscy podopieczni otrzymali 

paczki świąteczne, sfinansowane ze środków Miejskiego Ośrodka Pomocy społecznej w Iławie 

(23 paczki) oraz ze środków MPiPS w ramach projektu konkursowego "Rodzina - Nasz Start" (42 

paczki). 

W dniu 19.12.2015 r. o godz. 12:00, odbyło się spotkanie wigilijne dla osób bezdomnych, 

samotnych, niepełnosprawnych oraz pensjonariuszy Dziennego Domu Pomocy Społecznej w 

Iławie. Na spotkanie zostali zaproszeni przedstawiciele władz miasta i rady miejskiej, Dyrektor i 

mieszkańcy Domu Pomocy Społecznej. W spotkaniu wzięło udział 110 osób.  

 

Miejska Biblioteka Publiczna 

1. 15.12.2015 r. – Spotkanie z Bajką – głośne czytanie – „Moja pierwsza książka na Święta” 

– 23 osoby 

Miejsce: Przedszkole Miejskie Nr 2 

2. 17.12.2015 r. – Spotkanie z historią – „Z miłości do słowa” – spotkanie z Henrykiem 

Plisem – 12 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 
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3. 17.12.2015 r. – „Piękny Umysł” - zajęcia dla osób z niepełnosprawnością umysłową – cd. 

warsztatów z ceramiki – szkliwienie  - 10 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

4. 17.12.2015 r. – Klub Battlnet – 9 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

5. 18.12.2015 r. – Z Ziemi i z Ognia – warsztaty ceramiki – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

6. 19.12.2015 r. – Gildia Magii i miecza – 12 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

19.12.2015 r. – Klub Algorytm – 8 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

30.12.2015 r. – Facebookowy konkurs – „W nowym roku pamiętajcie o przygodzie” –  10 

osób 

7. 2.01.2016 r. - Gildia Magii i miecza – 9 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

8. 7.01.2016 r. – Klub Battlnet – 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

9. 9.01.2016 r. – Gildia Magii i Miecza – 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

10. 9.01.2016 r. – Klub Algorytm – 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

11. 8.01.2016 r. -  Z Ziemi i z Ognia – warsztaty ceramiki – 3 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

12. 12.01.2016 r. – Spotkanie Dyskusyjnego Klubu Książki – „Prześwietny 

raport kapitana Dosa” – 8 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 
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13. 13.01.2016 r.  – Głośne czytanie w przedszkolu „Z książką i ze słowem” – „Niesamowite 

przygody Franklina” – 150 osób 

Miejsce: Oddział Przedszkole Miejskie Nr 4 

14. 13.01.2016 r.– „Piękny umysł” – kalendarze i laminowanie -  10 osób – Zespół Placówek 

Szkolno - Wychowawczych 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

15. 14.01.2016 r. – Spotkanie Klubu Mam – „Dzień Babci i Dziadka” – 15 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

16. 14.01.2016 r. – Klub Battlnet – 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

17. 14.01.2016 r.  – Klub Lingua paquet – „Mózg” – 33 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

18. 15.01.2016 r. – Wernisaż wystawy fotografii – „Odyseje” – 20 osób 

Miejsce: Biblioteka Główna 

Ponadto przeprowadzono 18 warsztatów z obsługi komputera oraz zajęcia z języka angielskiego                           

i niemieckiego.  

 

Ogółem w okresie sprawozdawczym w Miejskiej Bibliotece Publicznej odbyło się 38 działań 

prowadzonych przez pracowników biblioteki. We wszystkich formach uczestniczyły 1009 osób.  

 

Straż Miejska w Iławie 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska w Iławie podjęła i przeprowadziła 380 

interwencji zgłoszonych przez mieszkańców miasta dyżurnemu jednostki, 

przeprowadzonych z inicjatywy własnej i ujawnionych przez monitoring wizyjny podczas 

których wylegitymowano 111 osób. 

2. W dn. 15.12.2015 r. w związku ze znacznymi spadkami temperatur zostały przygotowane 

ulotki informacyjne dla osób bezdomnych i potrzebujących pomocy.  



Protokół Nr XIX/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 25 stycznia 2016 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 29 

3. W dn. 22.12.2015 r. odbyła się wspólna Wigilia służb mundurowych działających na 

terenie Powiatu Iławskiego w kasynie Zakładu Karnego w Iławie. Uczestniczyli w niej 

przedstawiciele: Policji, Straży Pożarnej, Służby Celnej, Zakładu Karnego, Nadleśnictwa, 

Straży Ochrony Kolei oraz Straży Miejskiej. Wśród gości znaleźli się: Burmistrz Adam 

Żyliński, Starosta Marek Polański, Wójt Krzysztof Harmaciński, kapelani służb oraz biskup 

archidiecezji elbląskiej Jacek Jezierski.  

4. W dn. 22.12.2015 r. funkcjonariusz Straży Miejskiej wspólnie ze Strażą Leśną, 

uczestniczył  w akcji „CHOINKA” , podczas której przeprowadzono kontrolę legalności 

pochodzenia drzewek świątecznych na targowisku miejskim oraz w  innych punktach 

sprzedaży.  

5. W dn. 29.12.2015 r.  wspólnie z PSP przeprowadzono kontrolę stoisk z petardami.  

6. W dn. 30.12.2015 r. wspólnie z Panem Andrzejem Górskim z Miejskiego Inspektoratu 

Obrony Cywilnej i Panem Jankowskim  z „Iławskich Wodociągów” dokonano kontroli ujęć 

wody pitnej w związku z pismem Wojewody Warmińsko - Mazurskiego oraz zaleceniami 

MSWiA dotyczącymi wzmocnienia warunków bezpieczeństwa  i porządku publicznego. 

7. W dn. 31.12.2015 r. służba pełniona była również w godzinach 18.00 – 2.00. Polegała ona 

na zewnętrznym zabezpieczeniu trwania imprezy w Parku Miejskim oraz obserwacji 

obrazów z kamer monitoringu miejskiego i reagowaniu na zauważone wykroczenia.  

8. W dn. 09.01.2016 r. Komendant Magdalena Woś uczestniczyła w Zebraniu Prezesów 

Ogrodów Działkowych w Iławie w Domu Działkowca na terenie kompleksu ROD 

„Grządka”, gdzie wysłuchała problemów prezesów, przedstawiła swoje stanowisko 

odnośnie nowego Regulaminu Rodzinnego Ogrodu Działkowego uchwalonego przez 

Krajową Radę Polskiego Związku Działkowców oraz nakłaniała i zapraszała do 

współpracy.  

9. W dn. 10.01.2016 r. w czasie 24 Finału WOŚP patrol Straży Miejskiej czuwał nad 

porządkiem i bezpieczeństwem uczestników  i kwestujących wolontariuszy na terenie 

miasta i podczas imprez towarzyszących przy Kinoteatrze „Pasja”.  
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10. W  okresie międzysesyjnym odbyło się  20 służb wspólne z KPP oraz  4 służby 

weekendowe. 

11. Łączna liczba udzielonych pouczeń – 94 

Łączna suma nałożonych mandatów – 15 szt. na kwotę 1800,00 zł 

Łączna ilość skierowanych wniosków o ukaranie – 2 

Ujawnionych przestępstw – 1  

Zabezpieczenie miejsca przestępstwa – 2  

Doprowadzonych osób do miejsca zamieszkania bądź przebywania – 4  

W dyskusji na powyższym głos zabrali:  

Radna Janina Okołowska poprosiła o więcej informacji na temat spotkania z panem 

Romanem Żuralskim w temacie  w sprawie absorpcji środków europejskich na rzecz profilaktyki 

wśród mieszkańców.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński wystąpił z inicjatywą, aby poza praktyką typowo lekarską 

uruchomić proces edukacyjny, profilaktyczny i prewencyjny. Stąd pomysły na cykl spotkań z 

mieszkańcami w formie szkoleń, odczytów. Są możliwości, aby wystąpić do ministerstwa 

zdrowia i komisji europejskiej o wsparcie na ten cel. W ustawie jest zapis, że lecznictwo stopnia 

podstawowego jest obowiązkiem gminy, stąd zaangażowanie w tę inicjatywę. Nie jest to jeszcze 

sprecyzowane, ale być może będą objęte tym szczepienia czy zakup sprzętu. 

Radna Ewa Jackowska odczytała zapis: ” W dn.11.01.2016 r. odbyło się robocze spotkanie z 

Zastępcą Burmistrza, Ewą Junkier oraz Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli, 

Renatą Kamińską, w celu omówienia planów pozyskania wsparcia zewnętrznego na działania 

związane z doposażeniem gimnazjów, szkół i przedszkoli oraz na finansowanie dodatkowych 

form aktywności w tych placówkach; ustalono przedsięwzięcia priorytetowe”. Poprosiła                        

o wyjaśnienie jakie to przedsięwzięcia.   

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że taki jest sens stworzenia tego stanowiska. 

Dodał, że w tym roku planuje się wystąpienie w kwestii gimnazjów, być może i przedszkoli – ale 

przed wszystkim skupić się na gimnazjach, aby utworzyć dwa działania sprzężone między 
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gimnazjami, obliczone na nauki matematyczno-przyrodnicze. W momencie opracowywania 

wniosku, będzie przekazanych więcej informacji. Wszystko jest na etapie dopasowania do 

Regionalnego Programu Operacyjnego i  powiązane jest również z odpowiednim wyposażeniem 

klas w pomoce naukowe.   

 

Ad .7. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański odczytał interpelację pisemna radnego Jerzego 

Płuciennika  

Interpelacja stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska nawiązała do rozmowy o wykupie działki na ul. 

Piotra Skargi i zapytała, czy wszystkie działki, którymi dysponuje miasto mają zapewniony dojazd 

i gdzie jest zapisane, że każda miejska działka musi mieć zapewniony dojazd.  

Następnie w związku z zakupem nowych autobusów do ZKM, poprosiła o przedstawienie 

bilansu finansowego spółki np. od 2010 r., ponieważ zawsze była informacja, o trudnej sytuacji 

spółki i braku środków na nowe autobusy, a tu nagle pojawiają się oszczędności i nowe zakupy. 

Powiedziała, że cieszy ją zakup tychże autobusów, ale chciałaby poznać bilans spółki. 

Kolejne pytanie dotyczyło przetargu na wykonanie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta  Iławy i sporządzenia planu zagospodarowania, który 

został unieważniony. Pierwsza oferta była na 119 tysięcy i uznano ją za rażąco niską i przetarg 

unieważniono. Ogłoszono kolejny i w tym przetargu, ta sama firma wygrywa za cenę wyższą. 

Zapytała, czy można nazwać to gospodarnością, bo zdaniem radnej nie, a różnicę w kwocie 

między przetargami, można byłoby wydać  np. na ulicę Sybiraków. 

Radna Ewa Jackowska poruszyła sprawę przystanku przy przychodni Rodzina; poprosiła 

Burmistrza o wyjaśnienie w obecności prasy, czy naprawdę nie można przenieść przystanku lub 

zjechać autobusem miejskim w wyjątkowych przypadkach na żądanie  na parking przychodni. 

Dodała, że po komisji udała się na ten parking z mężem który stwierdził, że jest szansa aby 

autobus tam zawrócił. Jeśli nie ma takiej możliwości z przyczyn technicznych to poprosiła o 
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wyartykułowanie tego, aby mieszkańcy wiedzieli, że to nie jest fanaberia radnych  czy władzy. 

Następnie poprosiła, aby nagłośnić informację o planowanej realizacji lodowiska przy 

Gimnazjum nr 2, aby  to wypromować. 

Radna Elżbieta Prasek powiedziała, że jeśli jest mróz to nie należy czekać na decyzje na 

komisji czy sesji, tylko należy to realizować póki są ku temu warunki, aby mieszkańcy nie musieli 

jeździć do sąsiednich miast. Poprosiła, aby odgórnie zapisać to w działaniach ICSTiR. 

Radny Grzegorz Przytuła zapytał, kiedy ruszy remont dachu na hali sportowej,  bo wiadomo, 

że dalej są problemy z odbywającymi się tam imprezami. Ogłoszono przetarg, są na to 

zabezpieczone środki w budżecie i czas zrobić z tym porządek.  

Radna Elżbieta Prasek powiedziała, że osiedlem zapomnianym jeśli chodzi o działania 

sportowe jest osiedle Ostródzkie i też można byłoby zrobić tam lodowisko. Można pomyśleć czy 

nie można  by zrobić lodowiska na wyasfaltowanym boisku, aby coś tam się działo. Dodała, że 

potrzebne są takie działania, aby uaktywnić młodzież i że jest również potrzeba lokalizacji tam 

Orlika.  

Radny Robert Kowalewski zgłosił wniosek odnośnie zagospodarowania terenu przy nowym 

sądzie w Iławie. Jest to inwestycja zbliżająca się ku końcowi, parkingi ładnie zaczynają wyglądać, 

ale pozostaje kwestia terenu bezpośrednio przyległego do domków jednorodzinnych przy ul. 

Sobieskiego, będącego własnością miasta. Zapytał, czy można byłoby poprawić jakość tego 

terenu.  

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że miasto wykonało parkingi, natomiast nie ma 

przejść utwardzonych do drzwi głównych sądu, jest to zaskakujące i może na tym etapie udałoby 

się to poprawić. 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania   

Burmistrz Miasta Adam Żyliński  powiedział, że odpowiedź na pierwszą interpelację zostawi 

na koniec. O odpowiedź na interpelację dotyczącą przystanku na Alei Jana Pawła II poprosił 

Andrzej Pankowskiego jako osobę zajmującą się od lat tą tematyką.  
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Radny Andrzej Pankowski odpowiedział, że lokalizacją tego przystanku zajmował się zespół, 

który stwierdził, że przenoszenie przestanku nie powinno nastąpić z dwóch powodów; ponieważ 

pogorszy to stan bezpieczeństwa na tej drodze i wygeneruje wysokie koszty.  Odległość między 

zatoką a zjazdem z obwodnicy jest 215 metrów. Gdyby przeniesiono tę zatokę bliżej lecznicy, to 

o około 115 metrów, bo dalej jest wzmocnienie metalowe i trzeba byłoby to wszystko usunąć. 

W dzisiejszych czasach wszystko jest możliwe, ale zespół wyliczył, że byłyby to niemałe koszty. 

Wymagałoby to przebudowy ścieżki rowerowej, chodnika, likwidacji słupa elektrycznego, 

ponieważ zatoka autobusowa jest większa niż odstęp między słupami.  Po drugiej stronie jest 

mała zatoka techniczna i z niej w ogóle nie powinno się korzystać, a poza tym tam autobus by 

nie wjechał. Ponadto należałoby wyznaczyć tam przejście dla pieszych, co uznano za 

pogorszenie bezpieczeństwa na tej drodze. W związku z tym, zespół odrzucił wniosek i uznał, że 

ten stan obowiązujący obecnie powinien pozostać.  Jeśli chodzi o podjeżdżanie autobusu pod 

przychodnię to raczej nie jest to możliwe, ponieważ tam jest górka, i przy gorszych warunkach 

autobus miałby problem. Dodał, że nie wie ile osób miałoby korzyść z tego, że autobus stawałby 

115 metrów bliżej przychodni.  

Prezes ZKM Andrzej Orzechowski dodał, że nie ma możliwości, aby autobus tam zawrócił 

bez manewru cofania przy przychodni, a nie ma możliwości, aby z pasażerami cofać nie 

narażając przechodniów i użytkowników drogi. Ponadto komunikacja dzieli się na publiczną, 

przewozy specjalne i okazjonalne. Podjeżdżając pod przychodnię złamane zostałyby kanony 

transportu publicznego, stając się przewozami zamkniętymi jak np. przewóz dzieci do szkół. 

Stworzony zostanie precedens. Zapytał dla porównania, ile jest z przystanku na Niepodległości 

do przychodni na Starym Mieście.  Nawet kiedy Przychodnia Rodzina funkcjonowała w starym 

systemie przy ZUS, też była podobna odległość z przystanku. 

Radna Ewa Jackowska podziękowała radnemu Pankowskiemu i prezesowi ZKM za 

wytłumaczenie tego tematu i poprosiła media lokalne opisały tę sytuację, aby nie było już więcej 

pytań i złudzeń, że ten przystanek zostanie przeniesiony bliżej.  

Prezes ZKM Andrzej Orzechowski powiedział, że był komentarz w lokalnej prasie i w radio 
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dotyczący tego tematu. 

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier udzieliła odpowiedzi w temacie lodowiska. Powiedziała, 

że boisko przy Gimnazjum nr 2 jest jedynym miejscem, gdzie takie boisko może być wylane. Tam 

gdzie są Orliki, powierzchnia nie pozwala na to. Były próby w poprzednich latach, zrobienia 

lodowiska przy basenie, co się nie udało ze względu na nachylenie nawierzchni. Jedyne 

odpowiednie miejsce jest przy Gimnazjum nr 2. Były rozmowy z panią dyrektor i ICSTiR i zapadła 

decyzja o stworzeniu takiego lodowiska, ale pogoda spłatała figla. Jednak  odpowiednie służby 

są w pogotowiu i jeśli pogoda pozwoli to lodowisko będzie. Miejsce takie powinno być 

odpowiednio zabezpieczone i dobrze byłoby, gdyby była obok wypożyczalnia łyżew, a to 

gwarantuje lokalizacja przy gimnazjum.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński   dodał, że gimnazjum nie zostanie z tym zostawione samo 

sobie, bo jest to duże przedsięwzięcie logistyczne i ICSTiR ma obowiązek się w  to włączyć.  

Jeśli chodzi o Osiedle Ostródzkie to należy rozstrzygnąć tam problem przyszłości tego 

miejsca, ponieważ firma budująca proponuje tern zamienny, co do którego są wątpliwości czy 

zmieszczą się tam odpowiednie parametry. Na pewno osiedle to nie zostanie bez infrastruktury 

sportowej i dobrze byłoby, gdyby zrealizować to pod kontem możliwości zalewania tego zimą 

pod lodowisko. 

 O odpowiedź w temacie taboru ZKM poprosił prezesa spółki. 

Prezes ZKM Andrzej Orzechowski powiedział, że to nie są nowe autobusy, zakupiono kilka 

sztuk używanych w miejsce zamiaru kupna jednego autobusu nowego. Jeśli chodzi o 

rachunkowość to jest skomplikowana dziedzina; bywa, że są środki a nie ma płynności, jest 

płynność, a nie ma środków. 

Rokrocznie Rada Nadzorcza sprawdza   dokumenty, walne zgromadzenie zatwierdza, są one 

składane do Urzędu Skarbowego i KRS i nie ma żadnych uwag.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że nie o to jej chodzi, że co roku jest informacja, że 

ZKM otrzymuje 480 tysięcy na spłatę kredytu  bo ZKM jest biedny, a teraz cieszy ją że udało się 

znaleźć na to pieniądze.                                                          
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Prezes ZKM Andrzej Orzechowski powiedział, że  przypisuje sobie to jako sukces spółki,  bo 

spółka tych pieniędzy nie przejadła, tylko zainwestowała żeby mieszkańcy mogli jeździć 

autobusami o lepszym standardzie. 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, z była dyskusja na temat ZKM, podnoszono ceny 

biletów, obraziło to emerytów pow. 70 lat,   bo zabrano im ulgę. Cały czas była mowa o trudnej 

sytuacji ZKM, że nie pomagają im zadania oczyszczania miasta i nadal nie ma pieniędzy. Raptem 

ma i pyta skąd wziął. Poprosiła  o rozlicznie finansowe, bo bardzo ją cieszy, że są nowe autobusy, 

ale chce wiedzieć, gdzie były ukryte te pieniądze, które raptem się znalazły.   

Burmistrz Miasta Adam Żyliński    obiecał, że zgodnie ze sztuką gospodarki finansowej 

odpowiedni materiał wyjaśniający kondycję finansową zostanie złożony na piśmie.  Dodał, że 

czym innym jest ubranie w spłatę kredytu ZKM, o czym zdecydowano w poprzednich latach i 

zakończy się to w 2020 roku, a czym innym to, co jest bieżącą działalnością i próbą oszczędności 

w charakterze nabywania majątku trwałego. To, co jest bolączką tego zakładu, to są niskie płace, 

co już wcześniej było sygnalizowane i ta załoga stara się  na etapie wypracowywania zysków o to 

zawalczyć,  żeby co roku o jakąś kwotę im podnieść pobory. Presja i nacisk mieszkańców 

mogłaby  sprawić, że uchwała urosłaby do ogromnych rozmiarów,  gdzie prawie każdy miałby 

ulgi z jakiegoś tytułu, co jest niemożliwe bo można narobić sobie bałaganu. Lepiej tej konstrukcji 

uchwały nie ruszać. Po tych uwagach zostanie przygotowana wyczerpująca informacja na temat 

gospodarowania pieniądzem publicznym. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że  każdy radny ma prawo głosu ale 

doszło do takiej sytuacji, że prezes  wygospodarował pieniądze, poprawił jakość taboru a teraz 

zbiera za to burę i następnym razem stwierdzi, że nie warto być przedsiębiorczym.  

Radny Tadeusz Lotz poruszył sprawę remontu klatki schodowej przez wspólnotę 

mieszkaniową  i zlecenia naprawy źle położonych płytek przez poprzednią firmę, gdzie 

stwierdzono, że położono je nie na kleju tylko na zaprawie tynkarskiej. Podobna sytuacja jest w 

wielu domach. Sprawę przedstawiono na spotkaniu z panią prezes IPB, która obiecała się sprawą 

zająć, minął miesiąc i odpowiedzi nie ma. Wystosowano pismo i po kolejnym miesiącu brak 
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odpowiedzi. Dodał, że mówi to w kontekście zapytania  o przetargi, że jeśli firma IPB wygra 

przetarg  to czy będzie  rzetelnym wykonawcą robiąc np. remont dachu hali.  

Radna Ewa Jackowska zapytała, czy zapłacono za autobusy. 

Prezes ZKM Andrzej Orzechowski powiedział, że zakup został sfinansowany. 

Burmistrza Miasta Adam Zyliński powiedział, że jeśli chodzi o remont hali, to jest już 

dokumentacja i kosztorys na kwotę 4,5 mln złotych, realizowany będzie w 3 etapach; zerwanie i 

wymiana dachu, rozbudowa wentylacji i poprawa elewacji. Rozłożone będzie to w czasie, ale nie 

można z tym ruszyć, dopóki nie zostaną podpisane stosowne porozumienia z Urzędem 

Marszałkowskim i Ministerstwem Sportu, bo wiąże się to ze wsparciem na poziomie około 30%, 

bo sami nie damy sobie rady.  

Radna Elżbieta Prasek zapytała, kto odbierał halę 20 lat temu, poprosiła o podanie kto był 

przy tym odbiorze, czy ktoś ponosi za to odpowiedzialność, bo przecież to jest nowa inwestycja. 

Dodała, że jest trzecią kadencję radną i ciągle są informacje, że dach przecieka.  Podobna 

sytuacja z ratuszem, gdzie na remonty idą ogromne kwoty, a przecież ktoś za to ponosi 

odpowiedzialność.  

Burmistrza Miasta Adam Zyliński powiedział, że ratusz od początku był trudną inwestycją. 

Przestrzegano przed jego posadowieniem na kurzawce, wcześniej był posadowiony w pierzei 

kamienic, teraz stoi samotny. Przestrzegano, że będzie problem z dobudowanymi skrzydłami i 

wilgocią i nic nie zaskakuje, jeśli chodzi o ratusz. Hala miała 3 lata gwarancji i nikt nie ma takiej 

mądrości, że wyczuje że coś zostało położone nie tak, kolejne rzeczy niesie czas.  

Dodał, że był inicjatorem budowy tej hali i pamięta, że w 90% ówczesnych hal  budowanych 

w Polsce i tam popełniano ten sam błąd, jeśli chodzi o projektowanie widowni, która nie 

uwzględnia widoczności z góry na obrys całego boiska i nie było możliwości tego zauważyć. 

Wówczas obiekt wybudowano za 11 milionów, a dziś jest wart kilkadziesiąt i warto się nim zająć 

jako obiektem reprezentacyjnym i istotnym dla naszego miasta. 

Radny Grzegorz Przytuła zaproponował, aby jednym z kryteriów przetargu był okres 

gwarancji. 
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Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że jest to jakiś pomysł, ale należy 

pamiętać, że podwyższa to koszty. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że jeśli chodzi o dojazd do działki to 

trudno przytoczyć teraz paragraf, ale mówi o tym ustawa o gospodarce nieruchomościami, że 

jeśli sprzedawana jest działka, to musi do niej być dojazd. Tak samo jest przy dokonywaniu 

podziału nieruchomości, to w decyzji podziałowej wydzielana jest droga i jest drogą publiczną do 

danej działki.  

W momencie przedstawiania nowej uchwały wyłączającej z całego terenu szpital, 

uprzedzano, że może być taka sytuacja, że będą dwa odrębne postępowania na plan zmieniający 

warunki dla terenu na którym leży szpital i dla pozostałej części miasta i może być taka sytuacja, 

że będzie to kosztowało drożej, bo są to dwa palny które się jednocześnie toczą.  

Odpowiadając radnemu Kowalewskiemu powiedziała, że w budżecie jest zapis, że będzie 

opracowywana dokumentacja na zaplecze zabudowy szeregowej przy ul. Sobieskiego. Obecnie 

trwają przygotowania do zlecenia opracowania dokumentacji na ten teren. Planuje się 

wystąpienie do mieszkańców, aby wykupili ten teren od miasta, gdzie mają dojazd od garaży. 

Teren kiedyś już został podzielony i wydzielono działki, o wykup których mogliby mieszkańcy 

wystąpić. Potem będziemy wiedzieć, ile terenu jest do zagospodarowania. 

Jeśli chodzi o wejście do sądu, to trudno w tej chwili się do tego ustosunkować- zostanie to 

sprawdzone i wówczas zostanie udzielona odpowiedź.   

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że nie zrozumiała odpowiedzi Pani Burmistrz 

ponieważ wnioskuje z przetargu, że ten sam oferent wystąpił raz oferując niższą cenę, został 

odrzucony za rażąco niską kwotę. Potem wystawił wyższą i ofertę przyjęto.  

 Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że w pierwszym przypadku, gdy 

występuje rażąco niska cena, należy wystąpić do oferenta o wyjaśnienie czego nie zrobił, dlatego 

przetarg unieważniono. Ogłoszono drugi przetarg, gdzie są trzy elementy, gdzie w pierwszym 

były dwa; studium i plan dla całości miasta. W kolejnym doszedł plan dla szpitala. Tłumaczono w 

momencie podjęcia uchwały, że będą wyższe koszty.  
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Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że w unieważnieniu nie było to wyartykułowane, że 

doszły dodatkowe zadania, tylko podano cenę 138 tys. Można więc było wnioskować,  że za 119 

tys. miasto nie chciało a za 138 tys. tak. Dodała, że powinno być to napisane, aby było czytelne                    

i jasne.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że jest ciekaw jak będzie się układała 

współpraca z firmą która wygrała przetarg. 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że ma nadzieję że praca z nowym architektem  będzie 

sprzyjała bardziej przestrzeganiu prawa przy planie zagospodarowania.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że nie będzie tego komentował. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska odpowiadając radnemu Lotzowi powiedziała, że 

dopóki nie ma wyroku, że firma IPB nie jest wiarygodną, to nie możemy ich tak traktować. Jeśli  

wystartują w przetargu i przedstawią ofertę najkorzystniejszą to wygrają przetarg.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński w odpowiedzi na interpelację grupy radnych dotyczącą 

zatrudnienia Bożeny Cybulskiej powiedział: „Tkwimy w intelektualnym nieporozumieniu; ja 

nikogo nie zatrudniłem,  tylko pracownik po 15 latach trwałego zapisania jako pracownik ratusza 

wrócił do pracy. Odszedł w 2001 roku i po 15 latach wrócił a był zatrudniony od roku 1998. 

Proszę mi nie imputować i nie pomawiać, że kogoś zatrudniłem w sposób nieoczekiwany i 

niespodziewany. Przez całe lata ta osoba, była kalkulowana w budżecie miasta i tu jest jakieś 

kompletne nieporozumienie. Przebywała cały czas na urlopie bezpłatnym i z niego powróciła.  

Druga istotna rzecz; skoro ta osoba zgłosiła gotowość podjęcia pracy w ratuszu, to moim 

obowiązkiem jest nie tworzenie świata pozorów, tylko wykorzystanie jej w sposób absolutnie 

optymalny i funkcjonalny z mojego punktu widzenia, bo ja jestem kierownikiem urzędu. Mamy 

do czynienia z sytuacją dość niezwykłą, że teraz przepraszam z całym szacunkiem dla miejscowej 

organizacji, nie ma czegoś takiego, że ktoś będzie mi sugerował i podpowiadał w którym miejscu 

ja mam zatrudniać daną osobę, która wróciła do pracy. To mój przywilej, zbójeckie prawo z 

którego skrzętnie korzystam. Przy całym szacunku do młodych ludzi, postawić znak równości 

między doświadczeniem zawodowym, kompetencjami pani Bożeny Cybulskiej, to jest tak jak 
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porównać póki co, bo ja nie mówię że młodym ludziom trzeba zamykać drogę do kształcenia, do 

zdobywania umiejętności, ale my na to dziś nie mamy czasu. Mamy absorpcję europejską, mamy 

gorący czas i potrzebny nam człowiek, który wie doskonale jak się w tym poruszać i ma ogromne 

umiejętności i wiedzę. Ja o tym wiem doskonale, bo przez kilka sezonów z nią 

współpracowałem. Mnie można o wszystko posądzać, ale na pewno nie o flirt z lokalną 

Platformą Obywatelską czy też regionalną. Mój konflikt od 5 lat, taki zerojedynkowy, jest znany 

wszystkim i to trwa bardzo długo, ja nie kontaktuje w się w ogóle z organizacją Platformy 

Obywatelskiej w Iławie od dłuższego czasu, za dużo krzywd wydarzyło się po drodze. I teraz 

proszę, aby nie podchodzili do tego Państwo w kategoriach umowy partyjnej czy politycznej, 

tylko tego że ja, co udowodniłem to już nie jeden raz decyzjami personalnymi , kompletnie nie 

interesuje mnie zawirowanie polityczne czy upartyjnienie- mnie interesuje potencjał i 

możliwości i wydobywanie z każdego człowieka oddzielnie tego,  co w nim jest najlepsze i 

korzystne dla mojego miasta. A myślę,  że za pół roku czy za rok wszystkim udowodnię, jaką 

wartością i cenną zdobyczą jest dla ratusza powrót pani Bożeny Cybulskiej. Trochę czuję się tą 

całą sytuacja zniesmaczony bo muszę powiedzieć o czymś głęboko osobistym, ponieważ  siedzi 

tu kilkadziesiąt osób na tej Sali – nie daj Boże komuś z Państwa przydarzy  się taka hucpa, takie 

wydarzenie- ciekawy jestem, jak się w tym wszystkim znajdziecie, gdzie komuś stawia się zarzuty 

i zawiesza w próżni od 4 lat, podejrzewam, że następne 9 też tak spędzi tak zawieszony. Niszczy 

się w ten sposób człowieka dokumentnie i zamyka jakąkolwiek drogę. Ja nie wiem, skąd 

Państwo czerpiecie w tym taką przyjemność, żeby nad tym tematem się tak pastwić. To taka 

moja osobista uwaga. I jeszcze raz przestrzegam- życie jest pełne niespodzianek  i żeby nie było, 

że któregoś dnia ja będę musiał tu występować z ognistą obroną kogokolwiek z Państwa.  Tyle, 

co w tej sprawie mam do powiedzenia. Niedbałość, ignorancja i nonszalancja organów ścigania 

jest pokazana jak na talerzu w tej sprawie, gdzie kompletnie nie liczy się człowiek. Bo albo 

doprowadzamy w ślad po postawieniu zarzutów  do aktu oskarżenia i zakończmy procedurę, 

albo w ogóle się tym nie zajmujmy”. 
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Radny Stanisław Milewski  powiedział, że z całą sympatią dla radnego Jurka, dla PIS-u, ale 

Pan Burmistrz kieruje urzędem, z tylnego siedzenia PIS nie może kierować. Dodał, że ma 

doświadczenie i porównanie, jak będzie jechał samochodem kursant po kursie a kierowca, który 

ma doświadczenie- dlatego uważa ten wniosek za niezasadny, a raczej  za niepotrzebny. 

Radny Jerzy Płuciennik wypowiedź poza mikrofonem 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że nie chce też, aby efektem i echem dzisiejszej 

dyskusji była dyskusja na temat konfrontowania zapału młodych ludzi i umiejętności starszego 

pokolenia, bo to nie o to chodzi. „Mówimy o tym, że ja jako kierownik tego urzędu,  dokonałem 

optymalnego rozwiązania co do osoby, która wraca po latach do ratusza i tego jak  ją 

wykorzystać. I to jest moja decyzja i odpowiedzialność za decyzję personalną. Państwo mogą to 

oceniać w kategoriach etycznych, moralnych czy mamy do czynienia ze zbrodniarzem wojennym 

bandytą – to jest Państwa wybór. Ja tego wyboru dokonałem i będę tego bronił- mało tego, 

spodziewam się, że to co zdecydowałem iż robiłem – zrobiłem słusznie z pożytkiem dla naszej 

wspólnoty i mieszkańców”. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że czuje się zażenowany i powinien 

przerwać wcześniej tę dyskusję.  

Ad 9. Wnioski mieszkańców Iławy  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  powiedział, że do Biura Rady Miejskiej w 

terminie,    o którym mowa w Statucie Miasta Iławy nie  wpłynął wniosek mieszkańca. 

Ad 10. Komunikaty i oświadczenia  

Radna Elżbieta Lewandowska przekazała informację podsumowującą akcje Szlachetna 

Paczka w ramach której zebrała od radnych kwotę 880 złotych i na co te środki przeznaczono. 

Dodała, że zostawi rozliczenie do wglądu w BRM.  Przekazała radnym podziękowania od rodziny, 

której udzielono wsparcia, pokazała rysunek wykonany przez jedno z dzieci oraz poczęstowała 

radnych czekoladą. Podziękowała radnemu Jerzemu Płuciennikowi za dodatkowy prezent w 

postaci łóżeczka dziecięcego. 

Radny Robert Kowalewski podziękował ICK za organizacje koncertu noworocznego w imieniu 
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swoim i mieszkańców Iławy.   

Radny Edward Bojko pogratulował objęcia funkcji radnemu Płuciennikowi i zapytał, czy w 

ramach rozważań etatowych mają zamiar zmobilizować swojego partyjnego kolegę w powiecie 

do analizy zatrudnienia w starostwie.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  w związku z odejściem z funkcji Komendanta KPP 

w Iławie Krzysztofa Konerta przekazał w jego imieniu słowa pożegnania i podziękowania za 

dobrą, wieloletnią współpracę.   

Poinformował , że sesja  w lutym odbędzie się 22 lutego, a w marcu 21. 

Ad. 11. Zamkniecie obrad XIX  Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański wobec zrealizowania porządku obrad              

o godzinie 1345 zamknął sesję . 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Danuta Drozdowska                                                                               Wojciech Szymański 


